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PROTOKÓŁ NR XXXVI/2010 

z XXXVI sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy dnia 24 marca 2010 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 9
00   

do  11
00

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych  na  sesji było 14  radnych. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek    - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak    - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk   - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

9. Anna Olejnik    - Członek Komisji OZKiS 

10. Paweł Pakuła    - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Barbara Puczkowska   - Członek Komisji Rewizyjnej 

12. Jan Sarowski    - Członek Komisji Rewizyjnej 

13. Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

14.Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Nieobecna radna: 

1. Bożena Przybyła   - Przewodnicząca Komisji OZKiS 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek   - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak    - Skarbnik Gminy 

4. Andrzej Stępień    - Starosta  Powiatu Wieluńskiego 

5. Krystyna Miśkiewicz   - Radna Powiatu Wieluńskiego 

6. Andżelika Kucharska-Bociąga - Inspektor  UG 

7. Agnieszka Leszczyk   - Referent UG 

8. Magdalena Tronina    - Podinspektor UG 

9. Leszek Wójcik     - Sołtys wsi  Broników 

10. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

11. Leon Makielak    - Sołtys wsi Wierzchlas A 

12. Wiesław Kapica   - Sołtys Wsi Wierzchlas B 

13. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

14.  Zbigniew Wołowiec   - Sołtys wsi Jajczaki 

15.  Jan Błaszczak    - Sołtys wsi Łaszew 

16.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 
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17.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 

18.  Łuczak Henryk   - Sołtys wsi Kamion 

19.  Tadeusz Ignasiak    - Sołtys wsi Mierzyce 

20. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy  

 

Porządek  obrad: 

1. Otwarcie XXXVI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XXXV sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas.  

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2010 rok, 

b) zmian w budżecie – podział nadwyżki budżetowej, 

c) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Łodzi na pokrycie planowanego deficytu budżetu 

Gminy Wierzchlas, 

d) udzielenia pomocy powiatowi Wieluńskiemu, 

e) przekazania działki położonej w miejscowości Kraszkowice,  

f) przystąpienia do sporządzenia zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Toporów, gmina Wierzchlas, 

g) powołania komisji inwentaryzacyjnej, 

h) wprowadzenia zmian w Planie Rozwoju Lokalnego Gminy Wierzchlas, 

i) zmian w „Lokalnym programie wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i 

młodzieży z terenu Gminy Wierzchlas”, 

j) przyjęcia herbu Gminy Wierzchlas. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wierzchlesie za 2009r. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Wierzchlesie za 2009r. 

8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Rady Gminy i jej organów za 2009r. 

9. Przyjecie informacji z zebrań wiejskich w 2010 r.  

10. Interpelacje,  wolne wnioski i zapytania.   

11. Zakończenie obrad  XXXVI sesji Rady Gminy Wierzchlas.    
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Punkt 1 

 

Otwarcie XXXVI  sesji  Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych, Sołtysów                      

i panią sołtys, Starostę wieluńskiego Andrzeja Stępnia i Radną Powiatową 

Krystynę Miśkiewicz oraz pracowników Urzędu Gminy. Stwierdził, że w sesji 

uczestniczy 14  radnych, co stanowi kworum, przy którym, Rada Gminy może 

obradować i podejmować uchwały. 

 

 

Punkt 2 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali  

w zawiadomieniach porządek obrad. W związku z tym zapytał, czy są uwagi do 

porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zachodzi konieczność wprowadzenia zmian 

w porządku obrad a mianowicie wycofuje się z Punkt u 5 podpunkt „j” Przyjecie 

herbu Gminy Wierzchlas, a w jego miejsce wprowadza się uchwałę intencyjną               

w sprawie zagwarantowania środków finansowych na realizację projektu pn. 

„Budowa infrastruktury sportowej wraz z otoczeniem w miejscowości 

Krzeczów”. 

Ponieważ nie było więcej uwag Przewodniczący poddał  projekt porządku  

obrad pod głosowanie i przyjęty został jednogłośnie wraz z wprowadzonymi 

zmianami. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu XXXV  sesji  Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś 

uwagi do protokołu. 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący  Rady  Gminy poprosił Wójta o odczytanie informacji od dnia                     

22 stycznia 2010r. do  24 marca 2010r., które stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionej przez Wójta 

informacji.  

Ponieważ nie było więcej pytań ani uwag do sprawozdania  w związku z tym 

zostało one przyjęte do akceptującej wiadomości. 
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Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2010r. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy Teresa Nowak                            

i powiedziała, że projekt tej uchwały omawiany był na posiedzeniach Komisji              

i nie było wprowadzanych zmian w związku z tym Przewodniczący poprosił 

Skarbnik Gminy Teresę Nowak o odczytanie projektu uchwały                                

Nr XXXVI/217/2010 w/w sprawie. 

Ponieważ nie było  uwag do treści  uchwały  poddana została ona  pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

b) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2010r. – podział nadwyżki 

budżetowej za 2009r.  

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy Teresa Nowak                          

i powiedział, że projekt tej uchwały omówiony został na posiedzeniach 

poszczególnych  Komisjach dodała, że zgłoszony na Komisjach  wniosek                  

o zabezpieczenie środków na renowację kościoła w Łaszewie i Kapliczki                  

w Kamionie nie można uwzględnić przy tym podziale nadwyżki, ponieważ                 

na chwilę obecną nie ma podjętej uchwały  w sprawie zasad i trybu udzielania                 

z budżetu Gminy Wierzchlas na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, tego zadania               

i ogłoszenia  jej w dzienniku urzędowym Województwa Łódzkiego, wówczas 

będzie można zabezpieczyć środki na powyższe zadanie w budżecie gminy. 

Wójt wyjaśnił, że nie ma obawy bowiem środki potrzebne są dopiero jesienią            

w związku z tym podjęte zostaną takie uchwały i zabezpieczone będą środki .   

W temacie wyjaśnień udzielił również Sekretarz gminy Leszek Gierczyk                    

i powiedział, że udzieleniu dotacji przeszkadzają sprawy formalne  bowiem 

Rada Gminy musi podjąć uchwałę określającą zasady przyznawania                            

i udzielania dotacji na takie sprawy jak ochrona dziedzictwa kulturowego. 

Projekt takiej uchwały przedstawiony zostanie na najbliższych posiedzeniach 

Komisjach i podjęta zostanie na sesji.  

Obecny na sesji był również Starosta Wieluński Andrzej Stępień, który  

powiedział,  że podstawą do przekazania środków jest podjęcie omawianej 

wyżej uchwały . 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Maria Smolarek zapytała Wójta skąd będą 

zabezpieczone środki na to zadanie skoro obecnie ze względów proceduralnych  

nie można ich  zabezpieczyć,  

Wójt powiedział, że środki na pewno zostaną zabezpieczone i co do tego radni 

nie powinni mieć obaw jest to niewielka kwota i zostanie wygospodarowana na 

ten cel.   

Radna Maria Smolarek  –  zgłosiła wniosek o zabezpieczeni środków dla 

nowo powstałego Koła Gospodyń Wiejskich w Łaszewie w wysokości 4.000 zł   
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oraz na ogrodzenie boiska wiejskiego w Jajczakach. Na Komisji Rewizyjnej 

była dyskusja aby środki na te zadania zabezpieczyć ze środków 

przeznaczonych na przydomowe oczyszczalnie ścieków lub zrezygnować                   

z zakupu ksera dla Urzędu Gminy. 

Wójt  wyjaśnił, że ogrodzenie boiska w Jajczakach wykonane zostanie 

systemem gospodarczym i z bieżącego utrzymania.  

Radny Paweł Pakuła powiedział,  że kwota ta jest  dla Koła Gospodyń jako 

wkład własny środków  do opracowywanego projektu unijnego. 

Szczegółowych wyjaśnień udzielił Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk                        

i powiedział, że Koło Gospodyń Wiejskich chce się ubiegać o środki                         

z Programu Leader  są to środki przyznawane dla Stowarzyszeń, a kwota 

4.000zł stanowi koszt niekwalifikowany czyli podatek VAT. Środki 

zabezpieczone mogą być dopiero w miesiącu kwietniu. 

Wójt zobowiązał się do zabezpieczenia środków dla Koła  na sesji w miesiącu 

kwietniu 

Nie było więcej pytań ani uwag w związku z tym Przewodniczący poprosił 

Skarbnik Gminy o odczytanie projektu uchwały Nr XXXVI/218/2010 w/w 

sprawie.  

Po odczytaniu uchwały głos zabrał Radny Józef Krzeszowski i powiedział, że 

zgłoszone obecnie na sesji wnioski nie były omawiane na posiedzeniach 

Komisji w związku z tym zapytał czy na te zadania zostały zagwarantowane 

środki ze środków przeznaczonych na przydomowych oczyszczalni ścieków.  

Skarbnik wyjaśniła, że ze środków zaplanowanych na  przydomowe 

oczyszczalnie ścieków miały być przekazane środki na Parafię Łaszew                     

i Toporów nie zostanie to obecnie wykonane ponieważ nie ma podjętej 

stosownej do tego zadania uchwały.  

Radny Krzeszowski jednak na sesji poszerzony został wachlarz wniosków 

mianowicie o wniosek KGW w Łaszewie i ogrodzenie boiska w Jajczakach                       

i zapytał z jakich środków powyższe zadania będą wykonane. Radny 

wnioskował o wsparcie finansowe dla Parafii w Wierzchlesie i wykonanie 

ogrodzenia  cmentarza, który jest zabytkowy  i zabezpieczenie na ten cel ok. 

10.000 zł. 

Wójt wyjaśnił, odnośnie złożonych wniosków na sesji to ogrodzenie boiska w                              

Jajczakach wykonane zostanie systemem gospodarczym,  wniosek w sprawie 

zabezpieczenia środków dla KGW W Łaszewie analizowany będzie na 

posiedzeniach Komisji w miesiącu kwietniu.  

Ponieważ nie było więcej pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady.  
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Następnie głos zabrał obecny na sesji Starosta Wieluński Andrzej Stępień 

powiedział, że dzieje się wiele dobrego na terenie powiatu jest realizowane. 

Poinformował ,.że przeprowadzony został przetarg obecnie trwa procedura 

weryfikacyjna odnośnie realizacji inwestycji drogowych  w ramach szlaku 

bursztynowego. 

Starosta podziękował za przyznaną przez Radę Gminy  dotację dla Szpitala                       

w Wieluniu.  

Przekazał również nieoficjalną informację  dotyczącą zamiaru trzech zadań na 

terenie gminy Wierzchlas w ramach inicjatyw samorządowych sa to chodniki             

i na tych długościach położone zostaną  dywaniki asfaltowe. 

Starosta korzystając  że jest to czas przedświąteczny złożył  serdeczne życzenia 

z okazji Świąt Wielkiej Nocy  smacznego Jajka i mokrego dyngusu. 

Przewodniczący Artur Piosczek  również w imieniu radnych i sołtysów złożył 

życzenia zdrowych, spokojnych Świąt Wielkanocnych   dla Starosty i jak i 

wszystkich pracowników Starostwa.  

 

c) zaciągniecie pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska               

i Gospodarki Wodnej w Łodzi na pokrycie planowanego deficytu budżetu 

Gminy Wierzchlas. 

Magdalena Tronina poinformował, ze temat ten szczegółowo omawiany był na 

posiedzeniach Komisji i wówczas radni nie wnosili uwag w związku z tym 

Przewodniczący  Rady Gminy Artur Piosczek poprosił Magdalenę Tronina                 

o odczytanie projektu uchwały Nr XXXVI/219/2010 w/w sprawie. Ponieważ nie 

było uwag uchwał poddana została pod głosownie i przyjęta jednogłośnie.               

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

d) udzielenia pomocy powiatowi Wieluńskiemu, 

Przewodniczący Artur Piosczek powiedział że temat ten również omawiany był 

na posiedzeniach Komisji w związku z tym poprosiła Martę Kowalczyk                 

o odczytanie projektu XXXVI/220/2010 w/w sprawie.  

Ponieważ nie było uwag uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

e) przekazania działki położonej w miejscowości Kraszkowice,  

Wprowadzenia do tematu dokonała Agnieszka Leszczyk , która powiedziała, że 

sprawa przekazania działki nr 29 wraz z budynkiem remizy w Kraszkowicach 

na rzecz Stowarzyszenia OSP Kraszkowice była omawiana na komisjach                     

i zgodnie z propozycjami Komisji w projekcie uchwały wprowadzony został 

następujący zapis: „Ustanowić na rzecz Gminy Wierzchlas służebności do 

garażów znajdujących się  w budynku remizy oraz umożliwić bezpłatne 

korzystanie z niniejszych garaży”.  
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Ponieważ nie było uwag przewodniczący poprosił o odczytanie projektu 

uchwały Nr XXXVI/221/2010 w/w sprawie, następnie uchwała poddana została  

 pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych.  

 

f) przystąpienia do sporządzenia zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Toporów, gmina Wierzchlas, 

Wprowadzenia do tematu również dokonała Agnieszka Leszczyk i powiedział,     

z e temat ten omawiana była na posiedzeniach Komisji radni przed sesja 

otrzymali załączniki graficzne w skali 1:1000 

Ponieważ nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu Przewodniczący 

poprosił Agnieszkę Leszczyk o odczytanie projektu uchwały                                      

Nr XXXVI/222/2010 w/w sprawie.  

Następnie  uchwała  poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie.                   

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

g) powołania komisji inwentaryzacyjnej. 

Agnieszka Leszczyk poinformowała, że zachodzi konieczność wyłonienia 

dwóch przedstawicieli Rady Gminy do udziału w pracach komisji 

inwentaryzacyjnej w celu przejęcia działki nr 301 w Mierzycach.  

Temat ten omawiany był na posiedzeniach Komisji i dwie Komisje 

wypowiedziały się żeby w skład komisji inwentaryzacyjnej weszli radni                      

z Mierzyc. Radni z miejscowości Mierzyce wyrazili zgodę na udział w pracach 

Komisji inwentaryzacyjnej sa to Maria Smolarek i Artur Piosczek.  

Ponieważ nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu Przewodniczący 

poprosił Agnieszkę Leszczyk o odczytanie projektu uchwały                                      

Nr XXXVI/223/2010 w/w sprawie.  

Następnie  uchwała  poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie.                   

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

h) wprowadzenia zmian w Planie Rozwoju Lokalnego Gminy Wierzchlas. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Andżelika Kucharska – Bociąga                            

i powiedziała, że zachodzi konieczność  wprowadzenia zmian w Lokalnym 

programie, ponieważ w ubiegłym roku Gmina przeprowadziła rekultywację 

wysypiska śmieci w Kraszkowicach, a w tym roku pojawiła się możliwość  

złożenia wniosku o dofinansowanie  kosztów tejże rekultywacji. 

Ponieważ nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu Przewodniczący 

poprosił Andżelikę Kucharską-Bociąga o odczytanie projektu uchwały                                      

Nr XXXVI/224/2010 w/w sprawie.  



 

8 

 

Następnie  uchwała  poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie.                   

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

i) zmian w „Lokalnym programie wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i 

młodzieży z terenu Gminy Wierzchlas”, 

Sekretarz poinformował, że radni analizowali temat na posiedzeniach Komisji 

jednak dodał, że ideą tej zmiany jest objęcie programem wspierania uczniów 

uzdolnianych  również uczniów ze Szkoły w Strugach która nie jest prowadzona 

przez Gminę tylko przez Stowarzyszenie Przyjaciół Szkół Katolickich, dlatego 

konieczna jest podjecie takiej uchwały aby można było objąć te dzieci przy 

przyznawaniu stypendiów.  

Ponieważ nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu Przewodniczący 

poprosił Sekretarza Leszka Gierczyka o odczytanie projektu uchwały                                      

Nr XXXVI/2258/2010 w/w sprawie.  

Następnie  uchwała  poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie.                   

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

j) uchwała intencyjna w sprawie zagwarantowania środków finansowych na 

realizację projektu pn. „Budowa infrastruktury sportowej wraz                           

z otoczeniem w miejscowości Krzeczów”.      

Wprowadzenia do tematu dokonała Andżelika Kucharska - Bociaga                             

i poinformowała, że w grudniu 2009 roku złożyliśmy do Urzędu 

Marszałkowskiego wniosek o dofinansowanie inwestycji pn. „Budowa 

infrastruktury sportowej wraz z otoczeniem w miejscowości  Krzeczów”                     

w ramach działania „Odnowa i rozwój wsi” objętego Programem Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013. Zgodnie z ustaleniami w zestawieniu 

rzeczowo – finansowym wniosku ujęliśmy wszystkie koszty kwalifikowalne 

oraz podatek VAT na łączną wartość 253.569,66 zł. Uchwałą budżetową zostało 

zabezpieczone na realizację tego zadania w 2010 roku 255 tys. zł. Po 

weryfikacji wniosku o dofinansowanie Instytucja Zarządzająca zobligowała nas 

do ujęcia w  zestawieniu rzeczowo – finansowym również kosztów 

niekwalifikowanych. Koszt całkowity po korekcie wyniósł 301.273,16 zł w 

związku z czym w budżecie gminy należy zabezpieczyć brakującą kwotę  

46.273,16 zł na realizację inwestycji.      

Radny Józef Krzeszowski – jest wizja budowy przystani kajakowej                          

w  miejscowości Krzeczów, w którym to projekcie  są zagwarantowane dwa 

obiekty sportowe do piłki nożnej i do piłki siatkowej w związku  z tym zapytał 

czy  budowa tej infrastruktury sportowej jest elementem   odnowy Centrum 

Krzeczowa czy oddzielną inwestycją niezależno  od obecnie omawianej. 

Sekretarz wyjaśnił, że opracowana został koncepcja budowy 5 przystani 

kajakowej  przy rzece Warcie na terenie 5 Gminy. Inwestycja wobec której 
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podejmowana jest uchwał zlokalizowana jest w innym miejscu przy remizie 

strażackie, gdzie znajduje się duży niewykorzystany plac i obejmuje również 

zagospodarowanie terenu  przez remizą OSP.  

Natomiast jeśli chodzi o przestanie kajakowe to złożone zostały wnioski do 

Urzędu marszałkowskiego wraz z Koncepcją z Prosna o ujęcie w wykazie tzw. 

„projektów indykatywnych”. Obecnie koncepcja ta nie znalazła  akceptacji, 

gdyż nie jest to najważniejsze i priorytetowe w związku z tym poszukiwane 

będą inne drogi wyjścia i możliwości pozyskania środków na realizację tego 

zadania.  

Ponieważ nie było więcej pytań ani uwag do przedstawionego tematu 

Przewodniczący poprosił Andżelikę Kucharską - Bociąga o odczytanie projektu 

uchwały  Nr XXXVI/226/2010 w/w sprawie.  

Następnie  uchwała  poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie.                   

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

Punkt 6. 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wierzchlesie za 2009r. 

Materiał radni otrzymali w zawiadomieniach oraz analizowali sprawozdanie na 

posiedzeniach Komisji . Ponieważ nie było pytań do przedstawionego 

sprawozdania i  przyjęte zostało do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt  7 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Wierzchlesie za 2009r. 

Materiał radni otrzymali w zawiadomieniach oraz analizowali sprawozdanie na 

posiedzeniach Komisji . Ponieważ nie było pytań do przedstawionego 

sprawozdania i  przyjęte zostało do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 8 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Rady Gminy i jej organów za 2009r. 

Materiał radni otrzymali w zawiadomieniach oraz analizowali sprawozdanie na 

posiedzeniach Komisji . Ponieważ nie było pytań do przedstawionego 

sprawozdania i  przyjęte zostało do akceptującej wiadomości. 
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Punkt 9 

Przyjecie informacji z zebrań wiejskich w 2010 r.  

Materiał radni otrzymali w zawiadomieniach oraz analizowali informację  na 

posiedzeniach Komisji. Ponieważ nie było pytań do przedstawionego 

sprawozdania i  przyjęte zostało do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 10 

Interpelacje , wolne wnioski i zapytania.  

 

1) Wiceprzewodniczący Rady Gminy Karol Sakowski zgłosił wniosek                  

w sprawie inwestycji parkingu przy kościele w Wierzchlesie i zmiany projektu 

zagospodarowania tego ternu poprzez wprowadzenie elementów zieleni i małej 

architektury, zamontowania ławek i koszy na śmieci. Jest to projekt autorski 

Wójta, który myśli, ze wszystko jest w porządku ale tak nie jest. Podoba on się 

tylko Wójtowi a wszyscy Inn mieszkańcy sa temu przeciwni aby był to tylko 

parking z kostki brukowej.  

Wójt wyjaśnił, że nie jest on autorem projektu tylko projektant i za to maił 

zapłacone i otrzymane zostało na taki projekt pozwolenie na budowę . Filozofią 

tego zadnia miało być pozyskanie maksymalnej ilości miejsc parkingowych, 

dlatego, ze na terenie Wierzchlasu jest go bardzo mało.  Dodał, że w projekcie 

zaplanowane sa miejsca zielone i skwery,  które wystarczą, a lokalizowanie 

więcej ternu zielonego spowoduje organicznie miejsc parkingowych. Jeżeli 

wprowadzone zostaną zmiany to należy również uzyskać nowe pozwolenie na 

budowę.  

Na zebraniu wiejskim temat ten był poruszany i mieszkańcy Wierzchlasu nie 

mieli co tego projektu uwag.  

Karol Sakowski – stwierdził, ze projektant tak rysuje to co chce inwestor, a na 

zebraniu wiejskim powiedziane zostało, że zostało już zaplanowane i nie ma co 

więcej kombinować w tym temacie. Ponadto projekt nie był konsultowany na 

etapie projektowania ani z radnymi ani z przedstawicielami Straży.  

Wójt wyjaśnił, że projektant nie rysuje togo co chce inwestor tylko Wójt 

przedstawia   ogólną koncepcję, a projektant dysponując niedużą przestrzenią i  

powierzchnią terenu  zagospodarował  ją zgodnie z obowiązującymi  zasadami 

prawa budowlanego. 

 

2) Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek  zgłosił interpelację                      

w sprawie zainstalowania tablic informacyjnych przy drogach powiatowych  

oznaczających dojazd do drogi gminnej Kraszkowice – Mierzyce, aby ułatwić  

dojazd.  

Wójt zapytał w którym miejscu postawić znaki informacyjne w  Kraszkowicach 

oznaczające dojazd do tej drogi, ponieważ w Mierzycach jest oczywiste w 

którym miejscu można usytuować znak.  

Radni zaproponowali postawienie znaku informacyjnego w Kraszkowicach przy 

drodze gdzie znajdują się  tzw. „ kamienienie”. 
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3) Radna Powiatowa Krystyna Miśkiewicz zabrała głos podziękowała za  

przekazaną  dotacji dla Szpitala w Wieluniu. Wniosek taki złożony został przez 

Komisje Zdrowia Starostwa Powiatowego i radni Gminy Wierzchlas go 

zaakceptowali.   

Wszyscy korzystamy z usług Naszego Szpitala i serdecznie podziękowała za 

przekazaną dotację.  

Ponieważ jest to czas przedświąteczny  to we własnym imieniu jak i wszystkich 

kolegów radnych powiatowych   złożyła najlepsze życzenia  aby ten czas był 

czasem rodzinnym spokoju wytchnienia nie tylko spraw  służbowych ale i 

społecznikowskich.  Następnie zacytowała słowa wielkiego Profesora  farmacji 

„… na każdą chorobę fizyczna  znajduje się lekarstwo,  natomiast nie ma 

lekarstwa na chorobę duszy, bo na chorobie duszy jest tylko drugi człowiek”                    

i w związku z tym życzyła aby każdy z zebranych miał wokół siebie zawsze 

drugiego człowieka oraz dużo zdrowia.  

 

Przewodniczący również złożył życzenia świąteczne  na ręce Radnej 

Powiatowej.  

 

4) Radny Marek Leszczyk  zgłosił interpelację odnośnie zainteresowania się  

Zarządu Dróg Powiatowych skrzyżowaniem  drogi powiatowej w kierunku 

żwirowni w Krzeczowie, bowiem jeżdżą nią ciężkie samochody i  droga jest 

wymyta przy poboczu   co powoduje, że  zarywa się asfalt, dlatego należałoby 

podsypać pobocze na tym odcinku drogi.  

 

 

Przewodniczący złożył wszystkim zebranym radnym, sołtysom, pracownikom 

urzędu oraz gościom  najserdeczniejsze  życzenia świąteczne aby ten wiosny 

czas świat Wielkiej  nocy był czadem mile spędzonym  oraz czasem spokoju                  

i wytchnienia.    

 

Punkt 11 

Zakończenie obrad XXXVI sesji Rady Gminy Wierzchlas 

 

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XXXVI sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

Obrady zakończono o godzinie 11
00

. 

 

 
 


